

تعميم Circular

رقم (62) No

Honorable Members of the ASE

Good Greetings,

According to the provisions of Articles (9/C) of the Directives for Listing Securities at the Amman Stock Exchange for the Year 2016, and by virtue to apply the listing conditions of the second market to JORDAN PROJECTS FOR TOURISM DEVELOPMENT (JPTD).

Please be informed that the above mentioned company breached the listing conditions of the second market, in which the auditor's report of the annual financial statements for the year 2017 includes going concerns doubts. Accordingly, the company will be given a time limit to accommodate its status until 31/3/2019. Otherwise, or if the company doesn't provide the ASE with the annual audited financial statements for the year 2018 until 31/3/2019 the company's

السادة/أعضاء بورصة عمان المحترمين

تحية طيبة وبعد،

استناداً لأحكام المادة (9/ج) من تعليمات إدراج الأوراق المالية في بورصة عمان، وفي ضوء تطبيق شروط الإدراج في السوق الثاني على شركة الأردن لتطوير المشاريع السياحية (JPTD).

أرجو إعلامكم بأن الشركة المذكورة أعلاه قد أخلت بشروط الإدراج في السوق الثاني، حيث تضمن تقرير مدقق حساباتها- للبيانات المالية السنوية لعام 2017- شكوكاً حول قدرة الشركة على الاستمرار في ممارسة نشاطها، وعليه، سيتم منحها مهلة لتصويب أوضاعها حتى تاريخ 2019/3/31، وبخلاف ذلك أو في حال عدم قيامها بتزويد البورصة بالبيانات المالية السنوية المدققة لعام 2018 بموعد أقصاه 2019/3/31،

shares will be delisted from the ASE and will
be transferred to the OTC market.

فسيتم إلغاء إدراج أسهمها من البورصة
ونقل تداولها الى سوق الأوراق المالية غير
المدرجة.

With All Respect

Bassam Abu Abbas
Deputy CEO

تفضلوا بقبول فائق الاحترام،،


بسام أبو عباس
نائب المدير التنفيذي

* CC: - Jordan Securities Commission.
-Securities Depository Center.
- JORDAN PROJECTS FOR TOURISM
DEVELOPMENT

* نسخة: - هيئة الأوراق المالية.
- مركز إيداع الأوراق المالية.
- شركة الأردن التطوير المشاريع السياحية